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Jirkovské
noviny

měsíčník města J i rkova

Zámecká j ízdárna se 
změní na pří leži tostné 
kul turní  centrum 

Úspory energi í :  město 
J i rkov už ví ,  jak ušetř i t 

V první fázi  má vni t řek j ízdárny s louži t 
napřík lad k divadelním představením.  
V budoucnu by mohl být  pronaj ímán na 
svatební host iny,  koncerty č i  výstavy.

Půl  mi l iónu korun je 
výše dotace, kterou 
Jirkovu schvál i l 
s tát  na opatření 
vedoucí k úsporám 
elektř iny.  Částka 
půjde na zavedení 
energet ického 
managementu města.
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„Dávám mater iá lu 
možnost existence 
v j iné podobě“
Rozhovor s výtvarníkem 
Patr ikem Adamcem, 
absolventem j i rkovského 
gymnázia,  který se svými dí ly 
zví tězi l  v prest ižní  soutěži .   



Sluncem prozářený jarní den v Olejomlýnském parku. Jednou z jeho ozdob je i tato lavička z řezbářského sympozia.                   Foto Roman Dušek 

Přehled dubnových akcí  
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Půl miliónu korun je výše dota-
ce, kterou Jirkovu schválilo Mini-
sterstvo průmyslu a obchodu na 
opatření vedoucí k významným 
úsporám elektřiny. „Částka půjde 
na zavedení systému energe-
tického managementu města,“ 
upřesňuje místostarosta Jiří Šru-
ma, který má tyto záležitosti na 
starosti. 

Jde o systém, díky němuž bude 
mít město přehled o nákladech 

na energie u všech svých budov. 
Chce jím hlídat spotřebu a vyhod-
nocovat další opatření, která by 
vedla ke snížení těchto nákladů 
(například jiné zdroje energie jako 
jsou tepelná čerpadla, solární pa- 
nely, nové technologie apod.). 

„To je v této době pro město 
hlavní prioritou,“ zdůrazňuje sta-
rostka Dana Havlátková Juršta-
ková.     

                  Pokračování na str. 4

Ve vzdělanosti úředníků dosáhl Městský úřad Jirkov nejvyšší mety. Po nedávno uděleném stříbrném ocenění 
nyní získal zlaté! Titul Vzdělaný úřad uděluje Svaz měst a obcí ČR zástupcům radnic, které se výrazně zapojily 
do vzdělávání svých úředníků poskytovaného prostřednictvím projektu Efektivní správa obcí. Zlatý certifikát pro 
Jirkov převzala v Praze tajemnice úřadu Viera Avakjanová (na snímku 3. zprava dole v černém). (vac) Foto SMO    

Dosáhli jsme na zlato!

Uzávěra okružní silnice potrvá do léta
Jízdárna se mění na kulturní centrum 
O asistentkách prevence kriminality  
Rozhovor s oceněným výtvarníkem
Kulturní přehledy 
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Kalendář akcí

Setkávejme 
se u kávy...

Setkat se a popovídat si. To je 
cíl naší nové akce, kterou jsme 
nazvali „Na kávu se starostkou“.

První setkání se odehraje ve 
středu 3. května od 16 hodin v jí- 
delně ZŠ Budovatelů. Dostave- 
níčko s občany se bude vždycky 
po týdnu ve stejném čase opa- 
kovat – 10. května v jídelně ZŠ 
Studentská, 17. května v ZŠ Ne- 
rudova, 24. května v ZŠ Krušno- 
horská, 31. května v osadě Čer- 
vený Hrádek a nakonec 7. června 
v Březenci. Všech setkání se zú-
častní i kompetentní úředníci.  

Milí Jirkované, chtěla bych se 
s Vámi vídat na čistě nefor- 
mální úrovni a mluvit s Vámi 
o tom, jak se Vám v našem 
městě žije. Ráda si vyslechnu, 
co Vás v Jirkově trápí, co by se 
mělo řešit a vylepšit, ale také 
co se udělalo dobře, v čem by 
se mělo pokračovat a co rozví- 
jet. 

Pro někoho může být limitují-
cí, že by měl se svým podnětem 
přijít na radnici, proto bych chtě-
la tuto pomyslnou bariéru od- 
stranit a nabídnout všem Jirkova- 
nům skutečně neformální cestu 
osobního setkávání.   Starostka 
Dana Havlátková Jurštaková

Slovo starostky Vzdělaný úřad

Město už ví, jak ušetřit 
Úspora energií 
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Dokončení ze str. 3
Přístup do energetického ma- 

nagementu umožní uživatelům 
vkládat do systému v pravidel- 
ných intervalech záznamy o spo- 
třebě energie. Elektronický sys- 
tém bude tyto údaje zpracovávat 
a analyzovat – s ohledem na vy- 
hodnocení spotřeby energie a na  
účinnost provedených opatření.  
V nejbližších dnech musí město 
provést výběr dodavatele.

Radnice zároveň připravuje žá- 
dost o dotaci na systém energe-
tické koncepce. Je to vlastně ná- 
vod, jak optimalizovat dodávku 
energie, která se ve městě spotře-
bovává. Místní energetická kon- 
cepce je dokument, podle nějž bu- 
de samospráva postupovat při 

komplexním řešení zajištění do-
dávky a spotřeby energie v Jir-
kově nebo v jeho jednotlivých 
částech. S realizací této akce se 
počítá v příštím roce. 

V březnu proběhlo jednání s fir- 
mou, která městu zpracuje pod-
klady pro další dotaci – na mo-
dernizaci veřejného osvětlení. 
„Její maximální výše je 10 milió- 
nů korun za rok. Rádi bychom 
zmodernizovali osvětlení na dvě 
etapy, letos a v příštím roce. Od-
hadovaná výše dotace, kterou ob-
drží město, by se měla pohybovat 
v řádu 60 až 80 procent celkových 
nákladů. Roční úspora spotřeby, 
a tím i nákladů na veřejné osvět-
lení, bude odhadem v řádech sta-
tisíců,“ věří Šruma.                (vac)

Elektrospotřebiče jsou součástí 
našeho každodenního života. Jen 
těžko si jej bez nich dokážeme 
představit. Elektroodpad je tak  
v současné době jedním z nej-
rychleji rostoucích druhů odpadu. 
Pro zajištění sběru a recyklace vy-
sloužilých elektrozařízení si měs-
to Jirkov vybralo ke spolupráci 
kolektivní systém ASEKOL. 

Elektroodpad obsahuje celou řa- 
du zdraví škodlivých materiálů  
a díky zajištění správné recyklace 
vysloužilých elektrozařízení při- 
spíváme k ochraně životního pro-
středí. Recyklace navíc umožňuje 
opětovné materiálové využití a pat- 
ří mezi základní principy cirkulární 
ekonomiky. Míra opětovného ma-
teriálového využití je velmi vysoká 
a podle jednotlivých typů výrobků 
dosahuje až 95 procent.

Jakým rozsahem naše město při- 
spělo k lepšímu životnímu prostře- 
dí, se dozvídáme z environmen-
tálního vyúčtování zpracovaného 
společností ASEKOL. Díky zodpo- 
vědné recyklaci vznikají úspory 
spotřeby elektrické energie, pri-
márních surovin, vody, v okyselo-

vání prostředí a produkci sklení-
kových plynů.

Certifikát enviromentálního vy-
účtování vyčísluje přínos Jirkova 
k ochraně přírody v roce 2022. 
Vyplývá z něj, že díky množství 
námi odevzdaných elektrozaříze- 
ní jsme uspořili přes 150 MWh 
elektřiny, více než 14 tisíc litrů ro- 
py, bezmála 694 kubíků vody  
a přes 7 a půl tun primárních su- 
rovin. Navíc jsme snížili emise 
skleníkových plynů CO2 ekv. o té- 
měř 10 tun, a produkci SO2 ekv. 
(který zapříčiňuje okyselování pro- 
středí) o 560 kilogramů.

Každý kus vytříděného elektra 
se počítá, což dokazuje příklad 
stovky vytříděných notebooků, jež 
uspoří 10 MWh elektřiny. Takové 
množství odpovídá tříleté spotře-
bě elektřiny rodiny žijící ve stan-
dardním bytě. Za 100 kilogramů 
vytříděných elektrospotřebičů se 
ušetří takové množství ropy, které 
by stačilo na výrobu benzínu pro 
cestu z Prahy do Paříže.

Děkujeme všem občanům, kteří 
pečlivě třídí odpad a přispívají tak 
k ochraně životního prostředí.   (r)

Poděkování občanům za třídění elektroodpadu
Ocenění

Město už ví, jak ušetřit 
Úspora energií 

Uzávěra potrvá do léta
Rekonstrukce

Do konce června má být kvůli opravě mostu (ve směru od Podniku slu- 
žeb k sídlišti Na Borku) částečně uzavřena okružní silnice přes Vinařice. 
Přes most smějí jen autobusy, hasiči, zdravotníci a policisté. Ostatní mo-
toristé užívají jako objížďku propojku přes Telšské údolí.   Foto V. Vacula 
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Červený Hrádek

Zámecká jízdárna se promění v kulturní centrum

Nahoře je zobrazena červeno- 
hrádecká jízdárna kolem roku 
1850. Dolní snímek zachycuje 
dnešní úpravy.    Obrázek archiv 
J. Pachnera, foto V. Vacula  

Historická jízdárna u zámku 
Červený Hrádek, v níž bývala ex-
pozice letecké archeologie a tech-
niky z 2. světové války, získá nové 
využití. Cenný objekt se po drob-
ných úpravách, které tu probíha-
jí, změní na příležitostné kulturní  
a společenské centrum. 

„Jízdárna se uklízí, probíhají v ní 
zednické práce, kontrolujeme zde 
elektroinstalaci. Všechno  chceme 
mít hotové nejpozději do května,“ 
popisuje ředitel Kulturního, vzdě-
lávacího a informačního zařízení 
Marek Lukáš.

V první fázi má vnitřek jízdár-
ny sloužit například k divadelním 
představením, která se sem při 
nepřízni počasí přesunou ze zá-
meckého nádvoří. „Dovnitř se ve-
jde zhruba stejné množství diváků 
jako na nádvoří,“ doplňuje Lukáš.

V budoucnu by mohla být jízdár-
na pronajímána – třeba zájemcům  
o svatební hostiny konané pře-
vážně v létě, nebo by se tu daly 
pořádat odpolední minikoncerty či 
krátkodobé výstavy.     

Jízdárna v podzámčí u rybníka 
je majetkem města a tvoří jednot-

ný celek s hospodářskou budo- 
vou (bývalým lazaretem) se stáje- 
mi. Jirkov přilehlý objekt přikoupil 
v roce 2016 ve veřejné dražbě. 
Jeho předchozím vlastníkem byla 
firma Less & Forest, která vyhlási- 
la úpadek. Stáje teď využívá zá- 
mek pro své zázemí a sklady, 
v hospodářském stavení se pro- 
vozuje úniková hra a další prosto-
ry v tomto domě se pronajímají 
jako hudební zkušebny.      

Město tuto romantickou lokalitu 
zvelebuje, počínaje úpravou zá-
meckého parku či restaurováním 
objektů v okolí (například hrobky 
Ludwiga Karla Gustava Hohenlo- 
he-Langenburg či sloupu Panny 
Marie Immaculaty v nedalekém 
lese). V roce 2016 také proběhla 
stavba lávky z břehu rybníka na 
ostrůvek, která připomíná knížecí 
doby. Probíhají tady i krásné ro-
mantické svatby.                   (vac)

     

Radnice i letos ocenila kantory za jejich zásluhy
Tradiční vyznamenávání učitelů

Vedení města každoročně pře-
dává vybraným učitelům ocenění  
za jejich obětavou práci. K slav-
nosti zve všechny místní pedago- 
gy do Jirkovského divadla. Bylo to- 
mu tak i v březnu (dorazilo 140 
pedagogů!). Poděkování, pamětní 
list, kytici a dárek obdrželi tito 
kantoři: Iveta Tvrdíková ze ZŠ Bu- 
dovatelů, Andrea Fricová ze ZŠ  
Studentská, Zuzana Pokorná ze 
ZŠ Nerudova, Blanka Červená ze 
ZŠ Krušnohorská, Miroslava Ra- 
ková ze ZUŠ, Danuše Dvořáková 
z MŠ Čtyřka a Monika Elisová 
z DDM (na snímku se starostkou 
Danou Havlátkovou Jurštakovou, 
místostarostou Josefem Šebkem 
a tajemnicí městského úřadu Vie- 
rou Avakjanovou).  Foto V. Vacula
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Městská policie

Na tříletý unijní projekt asistentů 

se čerpá dotace ve výši 90 procent.

Asistentky prevence kriminality: důležitý mezičlánek
Od března pracuje u Městské 

policie Jirkov šest asistentek 
prevence kriminality. Jde o že- 
ny různého věku, které uspěly  
v nedávném výběrovém řízení.

 Důležitým aspektem asistentů 
prevence kriminality (APK) je je- 
jich spjatost s prostředím, v němž 
působí. V případě Jirkova z něj 
přímo pocházejí a tedy ho znají. 
Působí jako mezičlánek mezi ob- 
čany a oběma policiemi, měst-
skou i státní. Přibližují tyto institu-
ce lidem, přinášejí právo i do do-
sud uzavřených a pro policii méně 
přehledných lokalit. V Jirkově se 
jedná o již ověřený prvek.

Hned na začátku se nové asi-
stentky prevence kriminality se-
známily s obecně závaznými vy- 
hláškami, které v Jirkově platí,  
a s vybranými zákony. Po zaško-
lení byly vystrojeny podle před-
pisů a vybaveny prostředky pro 
svou činnost. Oděvní součástky 
jsou podobné uniformám strážní-
ků. Nápadným znakem, který je 
odlišuje od městských policistů, je 
jasně žlutá reflexní taktická ves-
ta. Ta slouží nejen jako ochranný 
pracovní prostředek, protože asis-
tentky se pohybují i na pozemních 
komunikacích, ale i jako praktická 
oděvní součástka, která jim umož-
ňuje mít při ruce potřebné technic-
ké vybavení. 

Každá APK je vybavena vysí- 
lačkou, osobní minikamerou, ná- 
dobou na nebezpečný odpad  
a poznámkovým blokem. Při své 

činnosti asistentky vykonávají pě- 
ší obchůzkovou službu po celém 
území města se zaměřením na 
určité lokality. Jejich úkolem je do- 
hlížet na dodržování obecně zá-
vazných vyhlášek a dalších před-
pisů. V případě, že zjistí jejich po- 
rušení, mají za úkol konkrétního 
přestupce upozornit na protipráv- 
ní jednání. APK nemůžou ukládat 
pokuty či uplatňovat jiná opráv-
nění, která přísluší strážníkům. 
Spíše by měly fungovat jako 
mediátoři a snažit se přestupce 
přesvědčit, že je lepší předpisy 
dodržovat, než se vystavovat ri-
ziku postihu. Činnosti, které jsou 
hlavní náplní práce asistentek, 

lze rozdělit do několika oblastí. 
V první řadě se jedná o dohled 
před základními školami – ráno 
před zahájením školního vyučo- 
vání a pak v poledne, když vý-
uka končí. Pomáhají na přecho-
dech pro chodce, aby předešly 
případným dopravním nehodám. 
Další oblastí je dohled na maji-
tele psů, zda mají jejich čtyřno- 
zí miláčci náhubek nebo vodít- 
ko a jestli po nich uklízí exkre- 
menty. Z tohoto důvodu je mož- 
né asistentky potkat třeba v Ole- 
jomlýnském parku, ve Smetano- 
vých či Svojsíkových sadech ne- 
bo na cestě podél Podkrušnohor-
ského přivaděče. 

Asistentky je možné vídat i na 
parkovištích a dalších pozemních 
komunikacích, protože oblastí je- 
jich zájmu jsou též dlouhodobě 
odstavená vozidla. Nemají opráv-
nění pokutovat jejich majitele, na-
sazovat tzv. botičky, nebo nechat 
auto odtáhnout. V případě, že zjis- 
tí dlouhodobě odstavená vozidla, 
s nimiž nikdo nejezdí a která za-
bírají parkovací místa, informují 
strážníky, kteří již postupují v rám-
ci zákonných zmocnění. 

Další oblastí jejich zájmu je do- 
hled na veřejný pořádek. APK mo-
nitorují černé skládky, nepořádek, 
poškozené věci (například hrací 

prvky na hřištích, veřejné osvětle- 
ní, poškozené chodníky či cesty 
apod.) a tyto informace opět pře- 
dávají dál tak, aby došlo k nápra- 
vě. Pro případ, že naleznou in-
jekční stříkačku, jsou vybaveny 
sběrným boxem pro její bezpeč-
nou likvidaci. Při obchůzkové 
službě si v době školního vyučo-
vání všímají i dětí školou povin-
ných a zjišťují, zda se nejedná  
o záškoláky. 

APK nemají žádný speciální vý- 
cvik, nejsou úředními osobami 
a nemají větší oprávnění než řa- 
dový občan. Přesto svou činnos- 
tí přispívají k tomu, aby město 
bylo bezpečnější, čistější a svou  
přítomností na problémových mí- 
stech pomáhají předcházet pří- 
padným protiprávním jednáním.

                  Martin Řehůřek, 
ředitel městské policie

Asistentky prevence kriminality dohlížejí na pořádek ve městě.                                          Foto Vladimír Vacula

Pozice APK byly zřízeny v rám- 
ci realizace projektu Asistenti pre- 
vence kriminality v Jirkově 2, reg. č. 
CZ.03.02.01/00/22_018/0000321.

Zcela novým prvkem je propojení práce APK se sociálními pracovníky  
a pedagogy. V rámci projektu Ministerstva školství mládeže a tělový-
chovy (Národního plánu obnovy s názvem „Implementace Reformy 
3.2.2 Národního plánu obnovy") vzniknou na školách pozice sociálních 
pedagogů, kteří se budou věnovat zejména žákům ze sociálně vylou-
čených lokalit. Může pak dojít k vytvoření spolupracujícího trojúhelníku 
mezi školou, městskou policií a sociálními pracovníky, a to jak Měst-
ského úřadu Jirkov, tak i neziskových organizací poskytujících sociální 
služby, zejména sociálně aktivizační služby pro rodiny. APK svou 
neustálou přítomností v terénu budou nápomocni při sběru informací 
a mapování terénu, zároveň však po proškolení mohou poskytovat 
informace o možnostech pomoci.

V čem je nový projekt inovativní:

    

6

Jirkovské noviny

4/2023
Téma



„Dávám materiálu možnost existence v jiné podobě“  

Patrik Adamec se svým dílem Home Sweet Home (Evropská krajina). 
K jeho tvorbě použil plátno, emailové barvy, lepidlo, dřevo, kov a molitan.                  

Rozhovor s oceněným výtvarníkem

Letošní Cenu kritiky za mladou 
malbu získal absolvent jirkovské-
ho gymnázia, dnes student praž-
ské Akademie výtvarných umění 
(AVU) Patrik Adamec. Prestižní 
soutěž pořádá Sdružení výtvar-
ných kritiků a teoretiků s cílem  
podpořit tvorbu studentů nejvyš-
ších ročníků vysokých umělec- 
kých škol a jejich absolventů. De- 
větadvacetiletý Adamec se narodil 
v Chomutově, ale v Česku je tepr- 
ve 16 let. Vyrůstal totiž s rodiči na 
americké Floridě.

  
Cítíte se více Čechem, nebo 

Američanem? 
Necítím se být ani jedním. Ne-

mám pocit, že bych měl dostatek 
kořenů v některé z těchto zemí. 
Možná se cítím být Evropanem.

Co pro Vás znamená vítězství 
v takovéto soutěži? 

Já vždycky zapomenu, že jsem 
něco vyhrál. Jsem na sebe přísný, 
takže se hned vracím do reality  
a snažím se stále bádat a posou-
vat se. Ale bylo pro mě důležité si 
to v takové soutěži zkusit. 

Téma letošního ročníku bylo 
Krajina vnitřní a vnější. Můžete 
své obrazy popsat? A proč jste 
zvolil tuto netradiční techniku? 

To téma mi sedlo. Při tvorbě hle-
dám svou vnitřní krajinu. A také 
naslouchám svému druhému já 
– tomu anglicky mluvícímu. Čas-
to se sám sebe ptám, jaký by asi 
byl Patrik, kdyby zůstal v Americe. 

Moje obrazy přesahují do reliéfu  
a sochy. Je to sochařův způsob, 
jak by maloval. Fascinuje mě mo- 
litan; můj ateliér se hemží jím  
i dalšími materiály, které propoju- 
ji. Začal jsem čalounit tvary vychá- 
zející z kreseb, následně napínat 
malířské plátno a několikrát šep- 
sovat a brousit, abych docílil tex- 
tury a povrchu. Pak se může stát, 
že rafinovaně začlením a propo-
jím sochařský objekt do měkké 
barvy, krajiny. 

 
Jak jste se dostal ke studiu 

sochařství na AVU? Předtím  
jste strávil několik let na Čes- 
kém vysokém učení technic- 
kém (ČVUT), kde jste se věno- 
val architektuře a průmyslové-
mu designu… 

V šesti či sedmi letech jsem 
toužil být výtvarníkem. Už tehdy 
mě zajímaly a fascinovaly sochy 
a malby. A později, zhruba ve čtr-
nácti letech, jsem věděl, že chci 
být sochařem. Ale nikdy jsem si 
natolik nevěřil, abych se mohl  
v tomhle oboru prosadit. Chodil 
jsem na kresbu a výtvarku a sna-
žil jsem se zlepšovat. No a pak 
vyvstala otázka, co dál. Jsem rád, 
že jsem šel po gymnáziu na 
ČVUT. Pomohlo mi to, udělat si 
jasno. Vytvořil jsem si tam autor-
ské portfolio a získal odvahu se 
přihlásit na AVU. Chtělo to jen 
správný čas a odhodlání. A hlav-
ně jsem už nemusel oddalovat 
fakt, že se cítím být sochařem. 
Tak jsem do toho dal všechno.

Máte za sebou pár úspěšných 
výstav v Čechách. Co Vás při 
tvorbě nejvíce inspiruje?

Autor se díky výstavám může 
konfrontovat s nejrůznějšími pro-
story – jak veřejnými, tak soukro- 
mými. Díla, jež tvořím, je důležité 
vidět mimo prostor ateliéru. Dává 
to kontext, vazby. Moje tvorba je 
spontánní zvědavá hra. Vycházím 
z osobních zkušeností i nepříjem-
ných zážitků. Klíčovým slovem  pro 
mou tvorbu je napětí.

Často sbíráte nechtěné, od-
hozené, zapomenuté věci, které 
pak zakomponujete do svých 
výtvorů. Na co při tom myslíte? 

Každý materiál má svůj příběh, 
patinu, paměť a nese šrám po- 
užití. Zajímá mě i to, jak se leskne  
a jakou polohu zaujme v prostoru. 
Říkám si: Když něco vymodeluji 
a třeba odliju do betonu, dávám 
tím materiálu možnost, aby v tu 
chvíli existoval v jiné podobě. Je 
tam napětí z uzurpování prostoru 
materiálem a já si dovoluji ten pro-
stor narušovat. Například u ma- 

leb/reliéfu se pokouším zhmotnit 
barvu. To je důvod, proč jsou mé 
obrazy plastické. Nemaluji barvou, 
ale materiálem. V ateliéru mám ta- 
kové „kvasiště“, v němž nalezené 
předměty nechávám volně ležet  
a společně pracovat. 

Na čem v současné době pra-
cujete a jaké jsou Vaše plány do 
budoucna? 

Teď se věnuji diplomové práci, 
která navazuje na vše, co jsem 
doposud dělal. Snažím se posu-
nout své hranice a schopnosti, vy-
tvořit celek, na nějž budu navazo-
vat na samostatné výstavě. Ta se  
bude konat v říjnu v galerii Hy-
bernská v Praze. Plánuji prohlou-
bit malby, na kterých soustavně 
dělám, a o nichž přemýšlím. Příští 
rok se chystá výstava v zahraničí, 
ale nechci to zakřiknout, tak tvo-
řím na více frontách, abych to vše 
zvládl. No a po studiu si udělám 
výlet na Floridu. Dospělejšíma oči- 
ma (a nezávisle) se tam chci podí-
vat na místa, která si z dětství už 
jen matně vybavuji.               (vac)I Patrikovy sochy odrážejí jeho vnitřní vidění.        Foto 3x archiv autora
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Svatby

Termíny k uzavření sňatku pro rok 2023:

 
● DUBEN: pátky 7. 4. + 28. 4. (i zámek), soboty 1. 4. (i zámek) 
+ 8. 4. + 22. 4. + 29. 4. (i zámek)
● KVĚTEN: pátky 5. 5. + 19. 5. (i zámek), soboty 6. 5. + 13. 5. 
(i zámek) + 27. 5. (i zámek - zahrada)
● ČERVEN: pátky 2. 6. + 9. 6. (i zámek) + 16. 6.(i zámek - zahra-
da), soboty 3. 6. (i zámek) + 10. 6. + 24. 6. (i zámek - zahrada)
● ČERVENEC: pátky 14. 7. (i zámek - zahrada) + 21. 7. (i zá-
mek) + 28. 7., soboty 1. 7. (i zámek - zahrada) + 15. 7. (i zámek 
- ostrov) + 22. 7. (i zámek) + 29. 7.
● SRPEN: pátky 4. 8. (i zámek) + 11. 8. (i zámek - zahrada) 
+ 18. 8. (i zámek - zahrada), soboty 5. 8. (i zámek) + 12. 8. 
+ 19. 8. (i zámek - zahrada)
● ZÁŘÍ: pátky 8. 9. (i zámek) + 15. 9., soboty 9. 9. + 16. 9. 
(i zámek) + 23. 9. (i zámek) + 30. 9.
● ŘÍJEN: pátky 6. 10. + 13. 10. + 20. 10., soboty 7. 10. (i zámek) 
+ 14. 10. (i zámek) + 21. 10.
● LISTOPAD: pátky 3. 11. + 24. 11., soboty 4. 11. + 11. 11. + 25. 11. 
● PROSINEC: pátky 1. 12. + 15. 12., soboty 2. 12. + 9.12.  
+ 16. 12.
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Do okresního kola soutěže ve 
hře na elektronické klávesové ná-
stroje, které se letos netradičně 
uskutečnilo v Litvínově, vyslala 
Základní umělecká škola Jirkov 
(ZUŠ) tři soutěžící. Byli jimi So-
fie Jánská ze třídy učitelky Mar-
tiny Slámové, dále pak Vojtěch 
Dvořák a Tereza Musilová, oba 

ze třídy učitele Pavola Kuboška. 
Všichni tři získali první místo s po-
stupem do krajského kola, které 
se koná 22. dubna v Teplicích. 

„Soutěžícím i jejich učitelům sr- 
dečně blahopřeji a v krajském ko- 
le soutěže jim přeji hodně štěstí,“ 
vzkazuje ředitelka ZUŠ Milena 
Sailerová.                                  (r)                

Na snímcích jsou všichni tři vítězové okresní soutěže: nahoře Sofie  
Jánská, dole Tereza Musilová a Vojtěch Dvořák.                  Foto 3x ZUŠ

Červený Hrádek

Krásný březnový koncert klasické hudby připravila v Rytířském sá- 
le Červeného Hrádku dvojice mladých talentovaných hudebníků. 
Jirkovský rodák a bývalý žák ZUŠ Jirkov Marek Švejkar se blýskl 
hrou na klarinet – jak svou brilantní technikou, tak i citem pro lyrické 
pasáže. Skladby skvěle doprovodila půvabná klavíristka Lenka Korec- 
ká. Diváci jejich umění oceňovali bouřlivým potleskem. Dvojice spolu 
koncertuje už přes 12 let od studií na teplické konzervatoři. Oba umělci 
mají za sebou mnoho úspěchů na pódiích mezinárodních festivalů, které 
je dostaly do širšího povědomí veřejnosti. (hm, mh)   Foto Marie Hánová

Jirkovské divadlo Základní umělecká škola

Trojice vítězů míří na kraj

    

     

Brilantní klarinet a klavír

Parket ovládly maškary

Srdcového krále, čerty, indiány, hokejového rozhodčího i černou vdovu 
bylo možné potkat na Maškarním plese v divadle. Rej masek ovládl  ta-
neční parket a náležitě si zábavu užíval. (r)   Foto Romana Rozsypalová  

    

Denisa se zlatem v hrdle

Lípa Cantantes je pěvecká soutěž, kterou vyhlašuje Mezinárodní hu-
dební festival Lípa Musica a ZUŠ Česká Lípa. V tomto ročníku zvítězila 
Denisa Marie Kösztnerová ze ZUŠ Jirkov. Blahopřejeme! (ms) Foto ZUŠ
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Žáci jako reportéři. Popsali příběhy našich sousedů   

Školka zve na oslavu dvacetin

Zápis dětí k povinné školní docházce proběhne na základních školách  
v Jirkově 12. a 13. dubna, vždy od 14 do 17 hodin. 

Zákonný zástupce je povinen přihlásit k zápisu dítě narozené od 1. září 
2016 do 31. srpna 2017. U zápisu musí předložit svůj doklad totožnosti  
a rodný list dítěte. Bližší informace sledujte na webových stránkách jed-
notlivých škol:

● ZŠ Budovatelů 1563, www.1zsjirkov.cz, ředitelka Markéta Kollárová,
● ZŠ Studentská 1427, www.2zsjirkov.cz, ředitel Jan Duda,
● ZŠ Nerudova 1151, www.3zsjirkov.cz, ředitelka Martina Meitnerová,
● ZŠ Krušnohorská 1675, web.4zsjirkov.cz, ředitel Martin Reihs.

Zápis do prvních tříd v Jirkově

Mateřská škola Jirkov, jež sdru- 
žuje devět mateřinek, letos slaví 
20 let své existence. Její vedení 
srdečně zve k oslavě tohoto vý-
znamného jubilea všechny bývalé 
zaměstnance, kteří z této školky 
odešli v letech 2003 až 2023 na 
zasloužený odpočinek. Setkání se 
bude konat 25. května od 15 hodin 
na zámku Červený Hrádek.

„Výročí a oslavy jsou krásnou 
připomínkou plynutí času. Přijďte 
se tedy podělit o vaše vzpomínky  
a společně si užít setkání, které  
pro vás připravujeme,“ zve ředi- 
telka MŠ Jirkov Ivana Šestáková.

Účast je nutné potvrdit na mo- 
bilním č. 736 752 227 či e-mailové 
adrese: reditelka@sjirkov.cz – nej- 
později do 15. dubna.                 (r)

MŠ Jirkov Nástup do škol 

Závěrečná prezentace projektu

„Příběhy našich sousedů“ je ná-
zev vzdělávacího projektu nezis-
kové organizace Post Bellum pro 
žáky 8. a 9. tříd základních škol  
a víceletých gymnázií. Ti se za do-
provodu svých učitelů na několik 
měsíců stali rozhlasovými nebo 
televizními dokumentaristy.

Celonárodního projektu se za  
Jirkov zúčastnily dvě základní 
školy. Žáci ZŠ Krušnohorská: Te- 
reza Kociánová, Patrik Prokeš, Lu-
cie Stibalová a Klara Witschasová 
zpovídali pamětnici Annu Stibalo-
vou a žáci ZŠ Nerudova Dominika 
Prosková, Michaela Němcová, Te- 

reza Vošvrdová a Vladimír Jančok 
vyzpovídali pamětnici Hanu Plic-
kovou. Školáci vzpomínky obou 
žen zpracovali do rozhlasových 
reportáží. V březnu představili vý- 
sledky svého několikaměsíčního 
úsilí na závěrečné prezentaci v ka- 
daňském kulturním domě Orfeum.

„Této práce se naši žáci skvěle 
zhostili!“ pochválila své svěřence 
vyučující Lenka Havlíková ze ZŠ 
Krušnohorská. „Pro naše děti byla 
velmi přínosná práce v týmu, kte-
rá je ještě více semkla,“ vyzdvihla 
svůj kolektiv učitelka Anita Rusí-
nová ze ZŠ Nerudova.          (vac) 

Na společném snímku jirkovští účastníci projektu s oběma pamětnicemi, zástupci škol a starostkou Danou Havlátkovou Jurštakovou.       Foto město     
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Žáci i učitelé ze ZŠ Budovatelů se zapojili do projektového Dne šílených 
účesů. Úkolem zúčastněných bylo přijít s co nejoriginálnějším a nejbláz-
nivějším účesem. Na chodbách školy tak bylo možné potkat žáky, kteří 
měli ve vlasech hnízda, cupcaky, medúzy, lego, plyšáka a mnohé další. 
Učitelé doladili svůj účes třeba pravítky, natáčkami, sluchátky, květinami 
či zápichy s českou gramatikou. Tento projekt byl velmi povedený, větši-
ně bláznivé účesy vykouzlily úsměv na rtech. Ivana Drozdová Foto 1. ZŠ

Oblastní muzeum v Chomutově slaví 100 let od svého otevření a pro žá- 
ky ZŠ Krušnohorská, stejně jako pro ostatní školáky, si připravilo rozsáhlý  
vzdělávací program. Ten dětem zábavnou formou představil muzeum ja- 
ko instituci plnou otázek a informací. Školáci si tak zahráli například na 
archeology, etnografy, badatele nebo na restaurátory. Sympatickým pra-
covnicím muzea posílá škola velké poděkování za zajímavé poznatky  
a také za pěkné zážitky. Barbora Šantorová                           Foto 4. ZŠ 

ZŠ Budovatelů

Čím šílenější, tím lepší!

    

ZŠ Studentská

Ekologický virtuální únik

Dotek budoucnosti zažili žáci 9. B ze ZŠ Studentská. A to díky tech-
nologicko-vzdělávací společnosti Calliditas Edutainment, která využívá 
nejmodernější techniku jako je virtuální a rozšířená realita. Její lektoři 
provádějí školáky daným tématem přímo ve třídách. První hodinu zástup- 
kyně společnosti vyprávěly o příčinách energetické krize. Školáci se dále 
dozvěděli, jak se mají chovat k sobě samým a také k okolnímu prostře-
dí a v různých situacích. Druhou vyučovací hodinu si všichni vyzkoušeli 
virtuální realitu – čekal tam na ně zábavně zpracovaný ekologický kvíz 
formou únikové hry. Ludmila Hennlichová                              Foto 2. ZŠ

    

ZŠ Krušnohorská

Muzejní program zaujal

ZŠ Nerudova

Seznámení s gastro obory  

    

Žáci 8. tříd ze ZŠ Nerudova se zúčastnili projektového dne TGA Cho-
mutov. Seznamovali se s gastro obory ve středisku Václavka. U pekařů 
zhlédli pečení housek a chleba, u cukrářů si vyzkoušeli zdobení ovocných 
košíčků. V prostoru oboru řezník-uzenář si studenti 3. ročníku zkusili vý-
robu tlačenky a uzení masa. Doprovod školákům odpovídal na všechny 
dotazy a popisoval práci i techniku. Na závěr exkurze si mohli vyzkoušet 
pravidla stolování včetně obsluhy. Kuchaři pro ně připravili čtyřchodové 
menu a číšníci krásně prostřenou tabuli. Snad je gastronomický zážitek 
oslovil pro budoucí výběr studijních oborů. Dominika Zýková Foto 3. ZŠ
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Vedení městského ústavu soci-
álních služeb přichystalo svým za-
městnancům překvapení. Pozvalo 
je do Jirkovského divadla na vy- 
stoupení bubeníků z pražského 
uskupení Tokhi. Bubenická show 
Tokhi & the Groove Army je inspi-
rovaná žhavými rytmy jihoameric-

ké samby. Skupina bubeníků pou-
žívá nástroje typické pro Brazílii.

Této teambuildingové aktivity se 
zúčastnili zaměstnanci i s rodinný- 
mi příslušníky. A aby nikdo z nich 
nezahálel, byli všichni vtáhnuti do 
akce, kde si poměřili  schopnosti 
v rytmice.         Blanka Koblicová

Už posedmé vystavuje v Jirkově v jeho novodobé historii malířka Sylva 
Prchlíková (na snímku z vernisáže vlevo s galeristkou Hanou Zvalovou). 
V její tvorbě převažuje naivní umění. Jsou pro ni typické obrázky plné 
poezie, něžnosti i žertu. Výstava trvá do 12. května. (vac) Foto V. Vacula

Klub aktivních seniorů

Důležitý trénink paměti

Pravidelnou akcí z bohatého programu Klubu aktivních seniorů je tré-
nink paměti. Pod vedením Jiřiny Frantové účastníci řeší kvízy, doplňo- 
vačky, skrývačky, křížovky a další. Trénink paměti  je velice důležitá čin-
nost, zvláště u seniorů. Přijďte i ostatní jirkovští senioři do tohoto klubu, 
budete srdečně vítáni! Milena Karbusová                                 Foto KAS

    

Městský ústav sociálních služeb 

Rytmy samby rozpálily 
bubeníky i zaměstnance

Bubeníci Tokhi v Jirkovském divadle.                                 Foto MěÚSS    

Vím, kde se stýká – tam u Měl-
níka – tok řeky Labe s Vltavou. 
To jsou verše známé písně, které 
čtenářům přiblíží, kam se v břez-
nu vydalo 27 členů Svazu posti-
žených civilizačními chorobami. 

První zastávka byla návštěva 
mělnického podzemí. Ve vyfaso-
vaných přilbách a s průvodkyní 
jsme sestoupili do podzemí. Do-
zvěděli jsme se, že je veřejnosti 
přístupná jen část podzemí pod 
náměstím s chodbou, která vede 
ke středověké studni ze 13. stole-
tí. Její šířka je 4,5 metru a hloub-
ka 54 metrů. Při pohledu dolů se 
až tajil dech. 

Naší další zastávkou bylo mu-
zeum historických kočárků, retro 
hraček, houpadel a plyšových 
medvědů. Měli jsme možnost vi- 
dět kočárky, v nichž nás vozili na- 
ši rodiče a i ty, které si pamatují 
naše děti.

Pár statečných pak ještě vy-
stoupalo na vrchol Pražské brá-
ny. To jsme ještě netušili, jak milé 
překvapení nás v její věži čeká! 
Je tam totiž vybudovaný výtah, 
který návštěvníkům dopraví ob-
čerstvení až do nejvyššího patra.

Vlak nás vrátil do Jirkova a my 
máme další krásné zážitky.

Ivana Frantová ▼ Foto SPCCH

„Civilkáři“

Zdařilý výlet do Mělníka 

Galerie Jirkov

Návrat Sylvy Prchlíkové
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V dalším díle seriálu předklá-
dám události druhé poloviny 19. 
století. V ní Jirkovští projevili ná-
boženskou toleranci a okolní vsi 
se smiřovaly s rušením svých sa-
mospráv. 

165 let, 1858
Po více než dvou stoletích byli 

v Jirkově vzati na milost luteránští 
věřící. 29. června byl vysvěcen 
jejich evangelický hřbitov. Až do 
konečné likvidace – v roce 1976 
nebo 1977 – se hřbitov nacházel 
v sadu učiliště v Jezerské ulici.

165 let, 1858  
V květnu se do Jirkova nastě-

hovalo oddělení finanční stráže 
a zároveň byla vytvořena četnic-
ká stanice obsluhovaná jedním 
vrchním strážmistrem a dvěma 
strážníky.

160 let, 1863
Smrti „spasitelky“ a dobrotivé 

zámecké paní želelo celé panství. 
21. března zemřela červenohrá-
decká hraběnka Gabriela Buquo-
yová. Podle Gabrieliny poslední 
vůle se novou majitelkou červe-
nohrádeckého panství stala její 
dcera Izabela, říšská hraběnka 
Trauttmannsdorff-Weinsberg.

160 let, 1863
Po dvou letech za pomoci nábo-

ženské Jednoty Gustava Adolfa 

dokončili jirkovští evangelíci stav-
bu svého kostela v Jezerské ulici 
na severovýchodním okraji Jirko-
va. Na místě kostela a fary stojí 
od konce 80. let minulého století 
rodinné domy.

155 let, 1868
Jirkov odkoupil zahradu za chu-

dobincem u cesty do Chomutova 
a založil tam ovocnářskou škol-
ku. Město tak vložilo investice do 
podpory již zavedeného jirkovské-
ho ovocnářství. Chudobinec byl 
zbourán o deset let později, ovoc-

nářská zahrada zanikla se zahá-
jením výstavby měšťanské školy,  
dnešní ZUŠ, v roce 1903.

155 let, 1868
Po 18 letech ztratila ves Bře-

zenec samostatnost správní jed-
notky. Březenec byl na dalších 
32 let přičleněn k Jirkovu jako 
jeho osada, než opět na čas na-
byl vlastní samosprávy. Podobný 
osud potkal v roce 1868 správou 
spojené vsi Jindřišskou a Vinaři-
ce. Jindřišská ještě nakrátko, v le- 
tech 1935–1937, získala vlastní 
samosprávu, Vinařice již nikoli.

145 let, 1878 
Železnice (od prosince 1872, viz 

seriál v loňských Jirkovských novi-
nách) zjevně v Jirkově oživila hos-
podářský růst. Posílila odbyt zboží 
továren, pil, hamrů, dílen a sadařů 
a zemědělců. Zároveň s rozma- 
chem rodící se turistiky do Jirkova 
přivedla návštěvníky. Obrat ob-
chodů se tohoto roku dokonce 
zvýšil natolik, že mnozí místní 
podnikatelé a občané mohli v Jir-
kově a okolí skupovat hospody.

145 let, 1878
V Jirkově a v Červeném Hrád-

ku skončil čtyřletý „experiment“ 

továrních škol. Vybavení školních 
tříd, školní pomůcky a honoráře 
učitelů z Jirkova, Březence a Čer-
veného Hrádku hradili majitelé to- 
váren. Školy byly určeny pro žáky 
starší 12 let, kteří dle § 86 teh-
dejšího živnostenského řádu již 
mohli pracovat. Po desetihodino-
vé pracovní směně nastupovali  
v pět hodin odpoledne ke dvouho- 
dinové výuce, jež obsahovala tak- 
řka všechny předměty jako v obec- 
ních školách.

140 let, 1883
Poptávka po jirkovském pivu 

natolik stoupla, že od léta tohoto 
roku byly v pivovaru budovány no- 
vé sklepy: kvasný, sladovní a sklep 
na led. 21. prosince se krátce před 
dokončením zřítil sladovní sklep  
a pohřbil tři dělníky.

135 let, 1888
Dobrou pověst ve vnitrozemí 

se jirkovské pivovarnictví snažilo 
získávat nejen sudovým pivem. 
Měšťanský pivovar tohoto roku 
zavedl výrobu piva lahvového.

125 let, 1898
V Červeném Hrádku byla posta-

vena budova školy. Dnes v ní sídlí 
mateřská škola.     Michal Bečvář

Samosprávu měl Březenec mezi léty 1850 a 1868. Podruhé si ji od roku 1900 udržel 60 let. 

Doklad jirkovského ovocnářství: rozkvetlý sad mezi Vinařicemi a Klud-
ského vilou, 20. léta 20. století.                                Foto 2x archiv autora
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Vážně i nevážně k jirkovským jubileím (4)
Dějinný seriál



Plošná inzercePříjezd do Jirkova 

Uklizeny zaneřáděné pozemky!

Nabídka garáže v bytovém domě ve Studentské ulici
Město Jirkov nabízí k prodeji 

garáž se zavedenou elektřinou  
v bytovém domě ve Studentské 
čp. 1285 a 1286 (naproti je za-
hradnictví Hortenzie). Prodej pro-
běhne výběrovým řízením – obál-
kovou metodou. Minimální kupní 
cena činí 462 tisíc korun.  

Nabídka se všemi podrobnostmi 
je zveřejněna na úřední desce do 
21. dubna. Do 18. dubna si zá-
jemci mohou garáž prohlédnout 
(po předchozí domluvě s p. Kře-
sákovou z odboru majetku města, 
tel. 474 616 446).                  (vac)

Město obdrželo několik stížností 
na nepořádek okolo komunikace 
vedoucí od supermarketu LIDL na 
Písečné v Chomutově směrem 
do Jirkova (v Chomutovské ulici). 
Přestože tyto pozemky nejsou 
v majetku Jirkova, postarala se 

radnice (ve spolupráci s jejich 
majiteli) o generální úklid celého 
prostoru. 

„Není nám lhostejné, aby cesta 
do Jirkova – a je jedno, ze které- 
ho směru – vypadala tak, jak tomu 
bylo před několika dny na kraji 

Chomutovské ulice. Je potřeba, 
aby se vlastníci o své pozemky 
řádně starali a ne, abychom si při 
výjezdu či vjezdu do našeho měs-
ta připadali jako na skládce!“ upo-
zorňuje místostarosta Josef Še-
bek, který úklid zajišťoval.     (vac) 

Místostarosta sjednává úklid.   Foto Vladimír Vacula Část sesbíraných odpadků.       Foto 2x Josef Šebek

Vyznačení, komu patří který pozemek. Foto Mapy.cz                  Vyčištěné území znamená důstojný vjezd do města.               
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Výběrové řízení



Tajenka březnové křížovky zněla:
    „Umění není stárnout, umění je to snášet.“ Hodně štěstí při dalším luštění!

● DŮCHODCE hledá ženu k pomazlení a pokecu. Zn.: dohoda jistá.  
Tel. 705 255 526.
● VYKLÍZENÍ domů, bytů, chalup. Tel. 601 529 459.
● PRODÁM sadu keramických korbelů s cínovým víkem. Historické, ne-
poškozené. Cena dohodou. Tel. 722 742 201.

Řádková inzerce

Dne 1. března 2023 nás náhle 
opustil pan JOSEF NĚMEC. 

Ráda bych věnovala tuto vzpomín-
ku mému drahému tatínkovi  
a dědečkovi mých dětí, kterého stá- le 
nesmírně milujeme.

9. března jsme se s Tebou, tatínku, 
loučili, tento den bys oslavil své 64. 
narozeniny...

S bolestí, láskou a úctou na Tebe vzpomínají dcera Lucie,  
vnoučátka Lucinka a Denísek a všichni pozůstalí.

„Ten, kdo je milován, nikdy nezemře.“    

Vzpomínka

Ceník inzerce v Jirkovských novinách

Řádková inzerce: 
Pro soukromé osoby a neziskové 
organizace: 20 znaků vč. me- 
zer 10 Kč. Pro podnikatele, fir-
my: 20 znaků vč. mezer 30 Kč.

Společenská rubrika: 
Blahopřání, vzpomínky. 
Rozměr: 90 x 50 milimetrů.
Text + foto v rámečku za jed- 
notnou cenu 50 Kč.

15
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Svoz směsného komunálního odpadu:
harmonogram pro celý letošní rok



Fotbal

Volejbalový klub Jirkov – Ervěnice uspořádal v hale ZŠ Krušnohorská  
okresní kolo v oranžovém minivolejbale. Zúčastnily se děti z 2. a 3. tříd 
základních škol, celkem 24 družstev. Na šesti hřištích se hrály nejprve 
skupiny (čtyři skupiny po šesti) a pak finálové skupiny (šest skupin po 
čtyřech) o celkové pořadí. Prvních šest družstev bylo odměněno diplomy 
a věcnými cenami, tři nejlepší družstva získala medaile. Navíc všech-
ny děti dostaly sladkou odměnu. Šest nejlepších družstev postupuje do 
krajského kola, které se uskuteční v dubnu v Žatci. Dík patří trenérům  
a dětem z VK Jirkov – Ervěnice za pomoc s organizací turnaje.         (zh)

1. Jakub Nohejl + Claudia Wirthová, 2. Jiří Rada + Roman Nguyen,  
3. Filip Folta + Honza Nguyen (všichni ze ZŠ Krušnohorská).      Foto VK

Domácí mistrovská utkání 
Volejbalového klubu Jirkov

                 Místo: hala 4. základní školy v Krušnohorské ulici 

   datum kategorie název družstva hostů čas
    
      15. 4. MČR-U14M  mistrovský turnaj 9:00
      16. 4. US-U14Z-3  mistrovský turnaj 9:00
                                                                              20 družstev
      

Mladší žáci SK Ervěnice Jirkov (na společném snímku kompletní kádr) vyhráli zimní fotbalovou ligu! V rozhodujícím zápase s FŠ Litvínov zvítězili  
3 : 1 (branky: 2x Vaňous, Novosad). Jirkovští nezačali utkání dobře, už v 11. minutě prohrávali. Díky velké vůli a touze po vítězství ještě do přestáv- 
ky zápas otočili na 2 : 1. V druhé půli pak proměnili ještě jednu šanci. Celý tým vč. trenérů si zaslouží velkou gratulaci. Václav Náhlovský     Foto SK

Volejbal

Crossmaraton 

    

„Oranžový“ turnaj dětí 
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SK Ervěnice Jirkov vyhrál zimní ligu mladších žáků



Karate

Karatisté z SKP Hvězda Jirkov 
mají za sebou první kolo ná- 
rodního poháru JKA, které pro- 
běhlo 11. a 12. března v Praze. 
Konkurence byla veliká a z vý- 

sledků má klub radost. Tadeáš 
Hanka vybojoval krásné 2. místo 
v kumite starších žáků! Barbora 
Řeháčková bohužel zůstala po 
přechodu mezi mladší dorosten- 

ky v kata i kumite těsně před 
branami finále. V obou disciplí-
nách obsadila 5. příčku. Emil Uj- 
ček neměl svůj den, ale i to ke 
karate patří. „Makáme dál, dru-

hé kolo se koná na podzim. Dě-
kujeme organizátorům za per- 
fektně připravený turnaj a městu 
Jirkov za podporu klubu,“ říká jir-
kovský trenér Rudolf Jakeš.  (vac)                       

Tadeáš Hanka získal stříbrnou medaili v kumite starších žáků. Nástup mladších dorostenců před zahájením soutěže.       Foto 2x klub

Jirkovské no vi ny       Měsíčník pro obyvatele Jirkovska
Periodický tisk územního samosprávného celku. Toto číslo vyšlo 11. dubna 2023. Vydavatel: Město Jirkov, IČO: 00261904.
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První březnovou sobotu se konalo další kolo DDM CUPu, tentokrát  
v Domečku v Chomutově. Účastnili se ho i hráči jirkovského Paraplíčka. 
Nejúspěšnější z nich byla Ema Krýsmanová, která si odvezla 2 bronzové 
medaile, a to v kategorii dívek a mladších žáků. Ani ostatní stolní tenisté 
neudělali ostudu a každý uhrál nejméně 1 vítězný zápas. (az) Foto DDM

Stolní tenis

Dvakrát bronz pro Jirkov 

    

Turistika

Jarní setkání a dvě trasy

Téměř sto pochodníků se v březnu vydalo z Chomutova na 63. ročník 
Jarního setkání turistů v Blatně. Ve hře byly dvě trasy (7 a 9 km). Turisté  
z Jirkova, Chomutova i ze vzdálenějších měst si užili krásnou procház- 
ku. V cíli na ně čekaly soutěže, kvíz a občerstvení. Mohli si též nechat 
změřit tlak, tělesný tuk a též namasírovat krční páteř. (vv)        Foto KČT 
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Stříbrný úspěch z prvního kola národního poháru 



pondělí - pátek 8:00 - 17:30 hodin
Miniškolka
Možnost docházení dětí denně nebo 
dle potřeby jen určité dny v týdnu.

pondělí - pátek 8:00 - 17:30 hodin
Miniškolka
Možnost docházení dětí denně nebo 
dle potřeby jen určité dny v týdnu.




